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Kviečiame susipažinti 

su Ukmergės autobusų parku 
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Kas yra Ukmergės autobusų 
parkas? 

 
Ukmergės autobusų parkas yra 

Ukmergės savivaldybės įmonė. 

Toliau Ukmergės autobusų parką 

vadinsime Autobusų parkas. 

  

Tai yra Autobusų parkas logotipas 

arba ženklas. 

 

 

Ką daro Autobusų parkas? 

✓ Veža keleivius miesto ir 

priemiesčio maršrutais. 

✓ Nuomoja autobusus 

ekskursijoms 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

✓ Surenka iš gyventojų ir įmonių 

atliekas: 

• mišrias; 

• stiklo; 

• plastiko; 

• popieriaus pakuotes; 

• žaliąsias atliekas; 

• statybines atliekas. 
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✓ Teikia reklamos paslaugas: 

• reklama ant autobusų; 

• reklama lauko ekrane. 

 

 

 

 

✓ Siuntos autobusais (priima ir 

atiduoda siuntas). 

 
 

 
 
 

 Apie visus Autobusų parko 

darbus gali paskaityti 

internetiniame puslapyje. 

 

 

Paspausk ant šios nuorodos 

https://www.ukmergesautobusai.lt/ 

Tada atsidarys internetinis puslapis. 

 

Paprašyk artimo žmogaus pagalbos, 

kad Tau padėtų pažiūrėti informaciją. 

 

 

 

Autobusų parko tinklapyje Tu gali 

surasti: 

▪ Kaip nuvykti iš taško A              

į tašką B. 

▪ Kaip teisingai rūšiuoti atliekas. 

▪ Kaip greitai gauti siuntą. 

▪ Autobusų parko Naujienas. 

https://www.ukmergesautobusai.lt/
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 Kur yra Ukmergės autobusų 

stotis: 

Vytauto gatvė 111, Ukmergė, 

Lietuva. 

pašto kodas yra LT-20184 

 

Šioje vietoje dirba administracijos 

darbuotojai. 

 
Kitas Autobusų parkas adresas: 

Deltuvos g. 33, Ukmergė, Lietuva 

pašto kodas yra LT-20146 

 

Šioje vietoje dirba transporto 

priemonių remonto darbuotojai, 

atliekų grupės darbuotojai ir kiti 

darbuotojai. 

 

 

 

Mums galima paskambinti: 

▪ Administracijai tel. +370 340 

51132. 

▪ Informacijai tel. +370 340 53019 

arba +370 600 16881. 

▪ Dėl autobusų nuomos tel. 

+370 340 56467 arba +370 614 

93390 

▪ Atliekų tvarkymo grupei tel. 

+370 655 68154. 
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▪ Galima parašyti el. paštu 

info@ukmergesautobusai.lt 

 

 

 

Kada dirba Autobusų parkas 

Administracija dirba: 

Pirmadienį nuo 7 valandos iki  

16 valandos; 

Antradienį nuo 7 valandos iki  

16 valandos; 

Trečiadienį nuo 7 valandos iki 

16 valandos; 

Ketvirtadienį nuo 7 valandos iki  

16 valandos; 

Penktadienį nuo 7 valandos iki 

15 valandos. 

 

Darbo dieną prieš šventinę dieną* 

Autobusų parko administracija dirba 

1 valandą trumpiau. 

 

Ukmergės autobusų stoties 

informacijos darbo laikas: 

✓ Darbo dienomis nuo 4:15 iki 

21:30 valandos; 

✓ Šeštadieniais, sekmadieniais ir 

švenčių dienomis* nuo 5:15 iki 

20:30 valandos. 

 

mailto:info@ukmergesautobusai.lt
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Ukmergės autobusų stoties siuntų 

skyriaus darbo laikas: 

✓ nuo 7:00 iki 18:00 valandos. 

 

*Šventinės dienos yra: 

✓ sausio 1 diena; 

✓ vasario 16 diena; 

✓ kovo 11 diena; 

✓ Velykų diena. Velykų diena 

kiekvienais metais yra 

skirtinga; 

✓ birželio 24 diena; 

✓ liepos 6 diena; 

✓ rugpjūčio 15 diena; 

✓ lapkričio 1 diena; 

✓ lapkričio 2 diena; 

✓ gruodžio 24 diena; 

✓ gruodžio 25 diena; 

✓ gruodžio 26 diena. 

 

 Teksto originalą parengė UAB 

„Ukmergės autobusų parkas“ pirkimų 

organizatorė Inga Perednikienė 

 

Tekstą lengvai suprantama kalba 

rengė: Inga Perednikienė 
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Tekstą vertino ir koordinavo: Alvydas 

Želnys. 

 

Iliustracijos šaltiniai: 

https://www.inclusion-

europe.eu/easy-to-read/ 

Microsoft Word piktogramų bazė. 

 

 

 

 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/

